



Studentforeningen av lærerstudenter i Trondheim

INNKALLING/SAKLISTE

Styret Sted: Lysholm LY13 Tid: 16:15

Innkalt: Maja Sofie Vian, Emil Matias Larsen, Emil Kyllø, Tea Elisabethdotter
Anda, Aurora Serine Fardal, Victoria Amalie Øverstrøm Pallesen, Eira
Millington, Hannah Dronsett, Kristianne Erikstein Roheim, Michael
Myrvang Korsmo

Forfall:

Møtesnacks: Emil Matias Larsen

Dato: 13.04.26

O-x/26 Orienteringssaker

O-24/26 Siden sist

Runde på hva folk har gjort siden sist:

Faddersjef: Erfaringsoverføring med gamle fadderstyret, Allmøte 2026, meldt på fadderstyret til div møter (SU og workshop om skolestart), sendt ny søknad til frifond om støtte til Utekino, påbegynt å få kontrakter signert av leder, 17.mai-møte påskeferie og revy<3

Kommunikasjonsansvarlig: fiksa trivsel sin side på nettsiden, promotert ulven scene, stand for allmøte, hvert på allmøte, itv allmøte, revy (fått maaaaasssee pins), 17.mai-møte

Økonomiansvarlig: knota med betalingsgreier, faktureringsfunksjoner i styreweb, senior-bank, bilagsregister, fått bankkort (hurra)

Sosialansvarlig 2: Allmøte for SALT+ stand, Allmøte ILU, komitéer, revystyrevors x 2 og annet styr med revy (great success, men StyreWeb er slitsomt), 17. mai-møte

Sosialansvarlig 1: Allmøte for SALT og stand, Allmøte ITV/PTV, I jubileumsballkomite, deltok på revystyrevors, Kontorkamp, Planlagt og satt igang morderlekene mohahah

Arrangementansvarlig: booka quality til jubileumsball, Allmøte 2026, stand x2, Event møte, avlyst BYU etterfest

Studentpolitisk ansvarlig: Stand for allmøte, gjennomført allmøte, gjennomført allmøte for ILU, PTV-møte, valg møte, Studentrådsmøte med workshop for valget, møte med ledelsen, klagenemdamøte, SALT-revyen, stand for å promotere valget. Alle må huske å stemme ved valget!!, 17. mai-møte

Utvalgsansvarlig: Stand for allmøte, allmøte SALT, fortalt om ny taushetserklæring til noen utvalg, tatt imot utvekslingsstudent, allmøte ILU, SALT-revyen og styrevors, laget ferdig aktivitetsflak høst 26, jobber med aktivitetsflak vår 2027, utarbeider søknad om å beholde verv ved utveksling, 17.mai møte.



Nestleder: Allmøte, Redbull-kjøleskap (innhold på onsdag), tale, gensere, revy, vårball, og diskusjonssak.

Leder: Medvervsamtaler med de fleste av utvida styret + lillestyret, Hoddevika med friluftsliv, Allmøte 2026, møte med trivsel, linjeledermøte på gløs, erfaringsoverføring med fadderstyret, vært rundt på taushetspliktsmøter, møte med Berit, planlegging av jubileumsball med komite.

O-25/26 Signere taushetserklæringer

Dere må signere den nye taushetserklæringen, utvalgsleder ordner med papirer til dere.

O-26/26 Linjeledermøte

Jeg var på linjeledermøte rett før påskeferien hvor det ble diskutert nye retningslinjer for varslingsystemet. SALT ble snakket frem som en av de store innenfor dette, GØY!! Kan være vi må forholde oss til noen retningslinjer som må være utarbeidet til inngangen av 2028. Det vil bli vedtatt i mai av velferdstinget at foreninger som ikke følger gode nok systemer ikke kan søke støtte til foreningen.

O-26/26 Plan for styrevors

Plan for styrevors er klar, nestlederen presenterer.

[Plan styrevors](#)

D-29/26 Søknad til å beholde verv ved utveksling

Utvalgsansvarlig har utarbeidet et forslag.

[Utkast søknad om å beholde verv ved utveksling](#)

Kristianne får hovedansvar. Utvalgsleder til eventuelt søker blir invitert til styremøte.

D-30/26 PRIDE 2026

Utvalgsansvarlig presenterer.

13. september.

Ønske om å møtes felles før. Booke noen klasserom og alle tar med litt snacks. Vi går felles til start av toget. Inviterer utvida styre. Alle i SALT er invitert. Tar det opp på neste utvida møte.

D-31/26 Evaluere allmøte 2026

Hvordan syntes vi det gikk? Ris og ros?

Bra, det gikk fort. Det kom masse folk, kjekt! Fint at utvelgerne presenterte hva planer de har for året. Vi må bli flinkere på å bruke lapper.

D-32/26 Hvordan når vi ut til utvekslingsstudenter?

Hvordan kan vi nå ut til dem og, skal vi ha en guide på nettsiden + instagram?

Medlemskap for utvekslingsstudenter som er studentbasert? Dumt at de må betale for 2 år. (overflytter)

Egen side på engelsk på arrangement som når ut til alle SALT medlemmer. Informere på neste utvalgsmøte, colab med @saltntnu på insta. Får det frem til flere.

Egen story highlight på insta der infoen kommer frem. Pinna innlegg også.



Guide ligger ikke på fremsiden, skal prøve å flytte den!
Oppsummering av arrangementer den neste måneden. - oversikt over hva som kommer.
Skrive all info i tekst slik at det kan automatisk oversettes.

Michael lager en mal på hvordan instagram skal brukes.

Lager eget medlemskap som koster 100kr. Bare for utvekslingsstudenter.

D-33/26 Opptak høsten 2026

Planlegge opptaket høsten 2026.

Seminalet kommer litt senere (26. september) Opptaket blir fra 24. august til 4. september.
Vi tenker det er fint at det kommer et lite mellomrom. Mulighet for å bli litt kjent med vervet før seminaret. Blir promotering og stand likt som i vår.

D-34/26 Opptaksfest høsten 2026

Har sosialansvarlige gjort seg noen tanker ang. opptaksfesten til høsten? Vi håper på rekordmange søkere og trenger en plass hvor alle har plass. Det blir etter SALT seminaret. Tilbakemeldinger om at utesteder blir for lite sosialt og minglete, burde vi fortsette med egne lokaler?

Skal revy få være med på opptaksfest.

Høstens opptaksfest blir for aktive!

Mye god tilbakemelding for å vær på eget lokale. Bra på sukkerhuset, men for lite plasser.

Må huske at vi har seminar på dagtid.

Bowling kanskje? Silent disco på lillehavet? Petras matbar?

Forhandle med Petras om lavere minimumspend? - Pallesen skal sende mail (Høre med Heidis, ME, LilleLondon også)

Finne et annet sted

D-35/26 Dato for blåtur

Vi tenker første helgen i september.

Komiteen planlegger torsdag-søndag/mandags morgen. 3, 4, 5, 6 september ish

D-36/26 Dato for botfest

Vi må sette dato for botfest.

Diskuterer 14. mai

D-37/26 Timetree

Felles kalenderapp. Kunne vært et tiltak for å enklere sette felles møter, sosialt etc.

Hannah fikser

Alle får hver sin farge

Fellesaktiviteter er oransje

D-38/26 Invitasjon til samarbeid med Trondheimsskolen



Trondsheimsskolen inviterer til samarbeidsmøte for å diskutere leksehjelpsordning i samarbeid med lærerstudenter. Hvem vil dra? 28. april 2026 fra 14.00 til 16.00. Sted: Møterom Marisol på Leütenhaven, Erling Skakkes gate 40B.

Kan tillitsvalgt delta på dette?

Kristianne, Maja, Emil K

D-39/26 SALT seminaret og Jubileumsball

Usikre på datoer enda, komiteen jobber med å finne en løsning

SALT seminar 26. september

Jubileumsball 19. september

D-40/26 Æ

S

V-5/26 Æ

Enstemmig vedtatt

D-41/26 Komité oversikt i disk + check in

Sikrer en bedre oversikt og tydeligere erfaringsoverføring for neste års styre. Hvordan går det med dagens komiteer?

Skal lages egen mappe. Emil skal lage komite oversikt.

Vårball: Det meste er fikset. Litt trøbbel med allergier.

RedBull: Kjøleskap på kontoret. Kommer drikke på onsdag.

17. Mai: Hadde akkurat møte, ligger godt ann, skal komme litt promo.

Sommerfest: Ikke påbegynt

Blåtur: Vi har satt dato. sendt ut kjema om pris,

13. års galla: Har booket prinsen Quality. Skal tegnes dalje

SALT-seminar: Ikke påbegynt. Har booka autitoriumet.

Valgmøte: Ikke påbegynt

Julebord: Har booka banksalen, 13. november

Komiteer

Vårball - Hannah + Emil + Victoria

Red bull : Emil + Victoria

~~Allmøte - Maja, Tea, Victoria~~

~~Vedtekter - Maja, Tea, Victoria~~

17 mai komitee - Kristianne, Tea, Thea A, Ida, Eira, Michael, Ella, Michelle, Hannah, Victoria, Mari-Elise

Sommerfest- Maja, Tea, Aurora, Victoria, Michael, Kylo

Blåtur - Maja, Aurora, Victoria

13 års galla, Hannah, Maja, Aurora, Victoria

SALT seminar - Maja, Tea, Victoria, Kristianne, Hannah

Valgmøte - Maja, Tea, Kristianne, kylo, Emil

Julebord - Aurora, Victoria, Kylo, Eira, Michael, Maja, ALLE I STYRET



D-42/26 Sukkerhuset som SALT- lokalet

Mulighet for SALT å utarbeide bedre samarbeid / etablere egen drift i lokalene.

[SALT og Sukkerhuset](#)

Vi diskuterer eventuelle muligheter. Må samtale med sukkerhuset. Nytt utvalg? Legges frem på neste utvida møte

D-43/26 Rydding av utvalgsdisk

Hvem har ansvar for utvalgsmailen i sin helhet, samt disk for utvalgsmailen? Tilbakemelding om at flere ikke har tilgang, samt vanskelig å finne frem da ting ikke blir lagt i mapper.

Hvem kan fikse?

D-44/26 Tilskudd til 13 års galla

Har vi muligheter til å avse noen penger til å gjøre jubileumsballet billigere? Pris per billett vil nå ligge på rundt 850kr minimum.

Satt av litt penger til avlyst BYU fest som vi kanskje kan bruke? 15 000kr?

Invitere 40 + eksterne pris + styrevors

E-24/26 Får ikke tak i nok stoff til styrebånd enda. Har til nesten to bånd.

E-25/26 Økonomi til 17.mai

Kan vi bruke penger på dette?

Ekstra: Kan EK som øk-ansvarlig bare si ja?

Maksgrense 3000kr

Maja Sofie Vian

Leder